

The Broken Stout - Press release

Birth date : 1st april 2022

Genres : Rock, Folk

Members : Simon Dujardin (guitar and vocals), Victor de Thier (guitar and vocals), Bryan Mommart (lead singer), Adrien Debouche (saxophone, piano), Thomas Tillon (drum)

Website : www.thebrokenstout.com

Contact : thebrokenstout@gmail.com / +32 470 66 93 90

Social networks : [Facebook](#) [Instagram](#) [Spotify](#)

SHORT BIO

EN :

The Broken Stout is a self-produced band from Ciney, Belgium, evolving into a Rock-folk genre. After more than 25 concerts and celebrating their 1st birthday, they release their first EP during the summer 2023. Their very first single "Burning Road" has been released on the 14th of July. They built their "show band" reputation from close relationship with the audience and good vibe. Now is the time to offer a new experience.

FR :

The Broken Stout est un groupe autoproduit originaire de Ciney, en Belgique, évoluant dans un genre Rock-Folk. Après plus de 25 concerts et la célébration de leur premier anniversaire, ils sortent leur premier EP durant l'été 2023. Leur tout premier single "Burning Road" est sorti le 14 juillet. Ils ont construit leur réputation de "show band" grâce à une relation étroite avec le public et une bonne ambiance. Il est maintenant temps d'offrir une nouvelle expérience.

